
ÒNo s� si obtindrem l'ascens, per� farem tot el possibleÓ

Ò�s un repte molt dif�cil por tar per primer cop l'Olot a segona B, per�, quan est�s a dalt,

sempre et marques objectius ambiciososÓ

ÒTenim moltes possibilitats, per� la fase d'ascens ser� una loteriaÓ
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Despr�s de quedar sense entrenador el 9 de desembre, l'Olot va

haver de moure f it xa per contractar un altre t�cnic. L'escollit va ser

Julio Ba�uelos, un home amb experi�ncia en ascensos a segona B

Ðho va aconseguir amb el Mirand�s i el BurgosÐ i un professional

del treball formatiu despr�s d'estar deu anys en el futbol de base

de l'Alav�s. En l'estrena a la banqueta olotina, vict�ria

incontestable contra el Vilassar (4-0) i consolidaci� del

lideratge.Com van sorgir els primers contactes entre vost� i

l'Olot?Passo moltes temporades a Girona i vaig jugar algunes

campanyes en el futbol catal�. De fet, vaig fer la carrera de

professor d'educaci� f�sica a Lleida i tinc molts amics a Girona, com

per exemple les persones que integren actualment el cos t�cnic

del Girona. Coneixia la situaci� de l'Olot i ens vam posar en contacte amb ells.I llavors?La directiva de l'Olot va

creure que el per f il que tenia era l'idoni. Despr�s d'haver estat tants anys en el futbol formatiu de l'Alav�s i, a

m�s, haver aconseguit en els �ltims quatre anys dos ascensos a segona B, amb el Mirand�s i el Burgos, els

devia semblar una opci� molt interessant i ens vam reunir.Coneixia Olot i el club?Tenia molt bones refer�ncies de

la junta directiva i dels jugadors, per� personalment en sabia poc. L'havia seguit des de la dist�ncia i, f ins i tot,

havia vist algun par tit seu. Les refer�ncies s'han conf irmat i puc comprovar que l'Olot �s un club seri�s amb gent

molt treballadora.Hi ha difer�ncies entre l'Olot i els altres clubs on ha estat?Cap. Al f inal, quan hi ha un projecte

seri�s com el de l'Olot, amb gent seriosa, treballadora i honrada, tots el que volem �s seguir en aquest cam� i

esperar que les coses vagin b�; aix� passa aqu� i en qualsevol lloc.El repte �s doble, oi? Dirigir

el primer equip i la direcci�

espor tiva.No m'espanten les responsabilitats. Sempre les he tingut. I �s que, si vols ser ambici�s, les has

d'afrontar. �s un repte molt dif�cil perqu� l'Olot mai ha estat a segona B i junts tenim moltes ganes de poder

por tar-lo f ins a aquesta categoria. A m�s, s'ha d'aconseguir que els nois, en un futur, puguin jugar en el primer

equip i que aquest primer equip estigui com m�s amunt millor.S'han de canviar moltes coses?Aquesta primera

setmana el que he fet �s con�ixer a tothom. M'he centrat una mica m�s en el primer equip, per� a par tir

d'aquesta segona setmana i la seg�ent s� que em reunir� amb els diferents estaments i parlarem de

metodologies.Des de la seva arribada, vost� mateix i el club parlen ober tament d'objectius ambiciosos.Quan

est�s a dalt, sempre et marques aquests objectius ambiciosos. Jo crec que l'objectiu principal �s jugar la fase

d'ascens. Sabem que el m�s impor tant �s arribar en el millor punt f�sic i an�mic en aquests par tits. Intentarem,

doncs, assegurar la fase d'ascens i quedar com m�s amunt millor. Tinc bones experi�ncies f ins ara, per� al f inal

�s una aut�ntica loteria.Quines s�n les possibilitats reals d'obtenir l'ascens?Totes. El grup �s bo i treballador. De

totes maneres no �s suf icient tenir totes les situacions controlades, ja que en una fase d'ascens tot es pot

complicar. Repeteixo que el m�s impor tant �s mirar de planif icar-ho tot b� per arribar en el millor moment

possible a aquelles dates.Com l'han rebut els jugadors?No he tingut cap problema. Era clar que s'havia de

contractar un entrenador. M'han acceptat molt b�, els m�todes de treball han creat bona sintonia i ara toca

millorar les coses que faltaven o les que crec que s�n millors per al club. He tingut una grata sorpresa.La plantilla

�s cur ta, per�...Tothom �s conscient que la plantilla �s cur ta. Som setze jugadors, m�s els juvenils que



s'entrenen amb nosaltres. De moment no hi ha hagut gaires problemes amb temes de lesions o targetes, per�

ens convindrien un parell de refor�os. Tot el que sigui per millorar, molt b�, per� tampoc veuria malament rebre el

supor t del planter.Vol emetre un missatge a

l'af ici� de l'Olot?Que segueixin com f ins ara. S�n un magn�f ic exemple d'educaci� i saber estar, i els necessitem.

No s� si aconseguirem l'objectiu, per� els asseguro que tant els jugadors com el cos t�cnic i la directiva farem tot

el possible per aconseguir-ho.
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